

PROPOSED AMENDMENTS (Article 65)

CERTIFICATE OF IMPROVEMENTS

Claim number

Les personnes mentionnées dans le présent certificat ont été avisées par écrit de la date de la publication de la Loi sur la protection des renseignements personnels et de la Loi sur l'accès à l'information. Elles ont été avisées de leur droit de faire valoir leurs observations et de leur droit de demander la révision de la Loi sur la protection des renseignements personnels et de la Loi sur l'accès à l'information. Elles ont été avisées de leur droit de demander la révision de la Loi sur la protection des renseignements personnels et de la Loi sur l'accès à l'information.

13 Date de la publication de la Loi sur la protection des renseignements personnels et de la Loi sur l'accès à l'information.

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

32

33

34

35

36

37

38

39

40

Clause 9: This amendment would add the underlined words.

FORM T (Section 66)

CERTIFICATE OF IMPROVEMENTS

Mineral Claim

This is to certify that the persons named in the following list have been notified by the Registrar of the Department of the Interior of the date of the publication of the Act in the English and French versions of the Act and of the amendments to the Act and of the amendments to the Act. They have been notified of their right to make observations and of their right to request a review of the Act and of the amendments to the Act.

13 Date of publication of the Act and of the amendments to the Act.

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

32

33

34

35

36

37

38

39

40

Article 9. — Adjonction des mots soulignés.